
                                                          

Rondvraag van de Commissie Ruimte van 4 juni 2015 
 
De laatste weken is er in de wijken Staatsliedenkwartier en Snel en Polanen veel 
commotie ontstaan over de uitvoering van het gemeentelijke afvalbeleid.  
Zonder communicatie met of tijdige informatie naar bewoners toe zijn containers 
geplaatst, ondergrondse containers verwijderd en bruine minicontainers afgeleverd.  
Met name de bewoners van de Berg- en Wijnenbuurt zijn daar erg verbolgen over, zij 
voelen zich door deze acties van de gemeente overvallen. 
Eerst zijn er in deze buurt, zonder waarschuwing vooraf, de ondergrondse gft-
containers verwijderd en nu de ondergrondse containers voor restafval. 
De mededeling dat dit zou gaan gebeuren kregen de bewoners enkele dagen 
daarvoor alsook  dat er bruine minicontainers voor  in de plaats zouden komen. 
Bewoners die in die tijd met vakantie waren werden bij terugkomst verrast met een 
bruine container in de voortuin. 
Uit de reacties van de bewoners is gebleken dat zij  zeer tevreden waren met de 
ondergrondse containers en zeer ontevreden zijn met de nu opgedrongen bruine 
tuincontainers. 
 
De fractie van LijstvanderDoes heeft naar aanleiding hiervan de volgende vragen. 
1- Waarom zijn de bewoners van de Berg-en Wijnenbuurt niet vroegtijdig door het 
college geïnformeerd over het verwijderen van de ondergrondse containers voor 
zowel gft  alsook  restafval? 
2- Waren de motieven om hiertoe over te gaan uitsluitend financieel van aard? 
3- Op welke wijze is het serviceniveau naar de bewoners toe daarin meegewogen? 
4- Verwacht het college dat de bewoners hun afval beter gaan scheiden m.b.v. de 
bruine container? 
5- Is het college van mening dat de bewoners op een adequate wijze door de 
gemeente zijn geïnformeerd of moet dit in het vervolg beter? 
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